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Sporządzono: 14.03.2025

Protokół z sesji

XI Sesja Rady Gminy w Warnicach
data posiedzenia: 27-02-2025

miejsce posiedzenia: Dom Strażaka w Warnicach

Porządek obrad

Otwarcie obrad.1.
Stwierdzenie quorum.2.
Zgłaszanie zmian do porządku obrad.3.
Informacja Wójta z prac pomiędzy sesjami.4.
Przyjęcie wyciągu z protokołu X Sesji Rady Gminy Warnice z dnia 29 stycznia 2025 r.5.
(Projekt Nr 9/2025) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego6.
planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów Warnice, Barnim, Wójcin,
Nowy Przylep, Stary Przylep, Zaborsko, Cieszysław, Obryta.
(Projekt Nr 10/2025) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Warnice na rok 2025.7.
(Projekt Nr 11/2025) Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu rekrutacji,8.
liczby punktów za każde z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich określenia w
postępowaniu rekrutacyjnym do punktów przedszkolnych, oddziałów przedszkolnych w szkołach
podstawowych oraz szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Warnice.
(Projekt Nr 12/2025) Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie zasad udzielania9.
stypendium Wójta Gminy Warnice dla uczniów za szczególnie wybitne osiągnięcia w nauce.
Wolne wnioski, komunikaty i ogłoszenia.10.
Zamknięcie obrad.11.

Wykaz głosowań

Głosowanie w sprawie zmiany procedury przygotowywania informacji dotyczącej działalności1.
Wójta między sesjami Rady Gminy. (2025-02-27)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 12 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 3
ZA - 12 - Paulina Stępień; Ryszard Staszewski; Urszula Sroka; Michał Kusy; Małgorzata
Brząkała; Maciej Banicki; Marek Brodowski; Krzysztof Pragier; Bogdan Skoczek; Grzegorz
Pieńkowski; Magdalena Lechnata; Patryk Kwapisz;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Przyjęcie wyciągu z protokołu X Sesji Rady Gminy Warnice z dnia 29 stycznia 2025 r. bez2.
odczytania. (2025-02-27 12:40:57)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 13 - Maciej Banicki; Marek Brodowski; Małgorzata Brząkała; Michał Kusy; Patryk Kwapisz;
Magdalena Lechnata; Grzegorz Pieńkowski; Paweł Piwoni; Krzysztof Pragier; Bogdan Skoczek;
Urszula Sroka; Ryszard Staszewski; Paulina Stępień;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 1 - Piotr Piwoni;
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Podjęcie uchwały Rady Gminy Warnice w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego3.
planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów Warnice, Barnim, Wójcin,
Nowy Przylep, Stary Przylep, Zaborsko, Cieszysław, Obryta (Projekt Nr 9/2025). (2025-02-27
13:11:28)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 9 - Małgorzata Brząkała; Michał Kusy; Patryk Kwapisz; Magdalena Lechnata; Grzegorz
Pieńkowski; Paweł Piwoni; Krzysztof Pragier; Bogdan Skoczek; Urszula Sroka;
PRZECIW - 3 - Maciej Banicki; Ryszard Staszewski; Paulina Stępień;
WSTRZYMAŁO SIĘ - 2 - Marek Brodowski; Piotr Piwoni;
Podjęcie uchwały Rady Gminy Warnice w sprawie zmiany budżetu Gminy Warnice na rok 20254.
(Projekt Nr 10/2025). (2025-02-27 13:13:52)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Maciej Banicki; Marek Brodowski; Małgorzata Brząkała; Michał Kusy; Patryk Kwapisz;
Magdalena Lechnata; Grzegorz Pieńkowski; Piotr Piwoni; Paweł Piwoni; Krzysztof Pragier;
Bogdan Skoczek; Urszula Sroka; Ryszard Staszewski; Paulina Stępień;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały Rady Gminy Warnice w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu5.
rekrutacji, liczby punktów za każde z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich
określenia w postępowaniu rekrutacyjnym do punktów przedszkolnych, oddziałów
przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz szkół podstawowych prowadzonych przez
Gminę Warnice (Projekt Nr 11/2025). (2025-02-27 13:17:45)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Maciej Banicki; Marek Brodowski; Małgorzata Brząkała; Michał Kusy; Patryk Kwapisz;
Magdalena Lechnata; Grzegorz Pieńkowski; Piotr Piwoni; Paweł Piwoni; Krzysztof Pragier;
Bogdan Skoczek; Urszula Sroka; Ryszard Staszewski; Paulina Stępień;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały Rady Gminy Warnice o zmianie uchwały w sprawie zasad udzielania6.
stypendium Wójta Gminy Warnice dla uczniów za szczególnie wybitne osiągnięcia w nauce
(Projekt Nr 12/2025). (2025-02-27 13:23:20)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Maciej Banicki; Marek Brodowski; Małgorzata Brząkała; Michał Kusy; Patryk Kwapisz;
Magdalena Lechnata; Grzegorz Pieńkowski; Piotr Piwoni; Paweł Piwoni; Krzysztof Pragier;
Bogdan Skoczek; Urszula Sroka; Ryszard Staszewski; Paulina Stępień;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -

Przebieg sesji

Obrady XI Sesji Rady Gminy o godz. 13.00 otworzył Przewodniczący Rady Gminy Warnice Pan Marek
Brodowski. W obradach uczestniczyli: Zastępca Wójta Gminy Warnice Pani Anna Hackiewicz-Gębska,
Skarbnik  Gminy  Warnice  Pani  Katarzyna  Walerowska,  Sekretarz  Gminy  Warnice  Pani  Monika
Ostrowska,  Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej  Pani  Marianna Mikołajczak,  pracownicy Urzędu
Gminy w Warnicach: pracownik ds. obsługi biura Rady Pani Emilia Knap oraz pracownik ds. sportu Pan
Ireneusz Rożuk. W obradach uczestniczyli również Sołtysi Gminy Warnice, Radna Powiatowa: Pani
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Teresa  Suliga  oraz  przedstawiciele  firmy  Sevivon.  Przewodniczący  poinformował,  że  w  obradach
bierze udział 15 radnych, stwierdzając jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania
uchwał. 

Ad. 1. Otwarcie obrad.

jw.

Ad. 2. Stwierdzenie quorum.

jw.

Ad. 3. Zgłaszanie zmian do porządku obrad.

brak

Z okazji przejścia na emeryturę Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Marianny Mikołajczak
Zastępca Wójta Gminy Warnice Pani Anna Hackiewicz-Gębska oraz Przewodniczący Rady Gminy Pan
Marek Brodowski  w dowód uznania za wieloletnią,  pełną zaangażowania pracę na rzecz pomocy
społecznej wręczyli na ręce Pani Kierownik bukiety kwiatów. 

Ad. 4. Informacja Wójta z prac pomiędzy sesjami.

Zastępca Wójta Gminy Warnice Pani Anna Hackiewicz-Gębska przedstawiła informację międzysesyjną
oraz omówiła sprawy bieżące Gminy Warnice.

Informacja stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Radny Pan Maciej  Banicki zapytał dlaczego doszło do wycinki 4 dębów w miejscowości Warnice.
Stwierdził, że drzewa były silne, solidne, 70-letnie z siedliskiem bluszczu pospolitego.

Radny Pan Piotr Piwoni zapytał również o przyczyny usunięcia kasztana rosnącego w pasie drogi
powiatowej w Starym Przylepie. 

Sekretarz Gminy Warnice Pani Monika Ostrowska odpowiedziała, że każda wycinka drzewa z pasa
drogowego drogi publicznej, gatunku który nie jest gatunkiem obcym zawsze przed wydaniem decyzji
jest  opiniowana przez Regionalną Dyrekcję  Ochrony Środowiska w Szczecinie.  Jeżeli  drzewo jest
zdrowe i nie stanowi zagrożenia dla ruchu to decyzja jest negatywna. Wyjaśniła, że kasztan przy
skrzyżowaniu  w  Starym Przylepie  został  usunięty,  ponieważ  drzewo  ograniczało  widoczność,  co
stanowiło zagrożenie dla bezpieczeństwa ruchu drogowego. Drzewo było duże, a jego usunięcie było
wynikiem pozytywnej opinii  Regionalnej Dyrekcji  Ochrony Środowiska oraz wniosku Zarządu Dróg
Powiatowych. Podjęcie decyzji wynikało z dbałości o bezpieczeństwo uczestników ruchu. Jeżeli chodzi
o dęby przy szkole w Warnicach powodem ich usunięcia była zmiana struktury drzew po wykonanych
cięciach pielęgnacyjnych, co wpłynęło na ich statykę i bezpieczeństwo. Po oględzinach Starosta podjął
decyzję o ich wycince, w tym uwzględniając fakt, że drzewa znajdowały się w terenie szkoły, co
wiązało się z potencjalnym zagrożeniem dla osób korzystających z terenu.

Zastępca Wójta Pani Anna Hackiewicz-Gębska dodała, że gmina wykona nasadzenia zastępcze. 

Radny Pan Piotr Piwoni zapytał komu zależało na wycince kasztana w Starym Przylepie.

Sekretarz Gminy Warnice Pani Monika Ostrowska odpowiedziała, że w tym przypadku wniosek wpływa
od Starosty  Powiatowego jako  właściciela.  Gmina  musi  przeprowadzić  całą  procedurę  i  uzyskać



4

pozytywną opinię z RDOŚ. Dodała, że zapoznała się z treścią wniosku i decyzji. Kasztan był olbrzymi,
utrudniał widoczność przy włączaniu się do ruchu z drogi podporządkowanej z Nowego Przylepu i z
tego  tytułu  została  podjęta  decyzja,  żeby  usunąć  kasztan  bo  zdrowie  i  życie  ludzi  zawsze  jest
priorytetem najważniejszym. 

Radny Pan Piotr Piwoni dodał, że tym skrzyżowaniu problemem jest zastoisko wody. Poprosił, żeby
skierować pismo do Zarządu Dróg Powiatowych o udrożnienie przepustu znajdującego się w tym
miejscu, gdyż to jest przyczyną największego zagrożenia. 

Sekretarz Gminy Warnice Pani Monika Ostrowska wyjaśniła, że gmina rozpatruje wycinkę drzew w
zakresie  złożonego  wniosku,  czasem wizja  w  terenie  odbywa się  kilkukrotnie.  Pismo w sprawie
wyczyszczenia  i  udrożnienia  przepustu  w  Starym  Przylepie  zostało  skierowane  do  Starosty
Pyrzyckiego zaraz po sesji styczniowej. 

Radny Pan Paweł Piwoni zabrał głos odnosząc się do tematu kasztana w Starym Przylepie. Stwierdził,
że odkąd pamięta i pracuje w takiej jednostce nie przypomina sobie, aby doszło tam do jakiejkolwiek
kolizji czy wypadku. Jest wiele innych miejsc, gdzie należałoby poprawić bezpieczeństwo na drogach,
jak choćby pas drogi wojewódzkiej zjazd na Nowy Przylep. Jest tam znak i zaraz skręt, przy obecnych
mgłach ciężko jest tam cokolwiek zobaczyć. Dobrym rozwiązaniem było postawienie dwóch zielonych
słupków jak przy zjeździe na Przysiółek, w poprzedniej kadencji prosił, aby zwrócić uwagę, żeby takie
słupki były również na zjeździe na Nowy Przylep. Poprosił,  aby ponowić pismo do Zarządu Dróg
Wojewódzkich w tej sprawie. 

Radny Pan Ryszard Staszewski wspomniał utrudnieniu przejazdu drogą z Warnic do Reńska gdzie
rosną topole. Stwierdził, że drzewa są znaczone do wycinki, a nie są wycięte. Droga jest praktycznie
nieprzejezdna, Starostwo nic w tym kierunku nie robi, a wycinają zdrowe dęby. Dodał, że w Barnimiu
przy kościele, spadła sucha gałąź.  

Sekretarz Gminy Warnice Pani Monika Ostrowska odniosła się do tematu topól, które rosną na trasie
Warnice - Reńsko. Były tam już trzy razy wydane decyzje pozytywne na wycięcie topól, nie ma wiedzy
dlaczego nie doszło do ich usunięcia. To, że jest numerek na drzewie nie zawsze oznacza, że drzewo
zostanie usunięte. Podała przykład Zaborska, gdzie był wniosek rady soleckiej o usunięcie lipy, w
związku z  prowadzoną inwestycją  budowy parkingu przy  świetlicy  wiejskiej  natomiast  w wyniku
negatywnej opinii RDOŚ w Szczecinie do usunięcia drzewa nie dojdzie.

Radny Pan Ryszard Staszewski zaproponował, żeby zaprosić na sesję Panią Starostę. 

Zastępca Wójta  Pani  Anna Hackiewicz-Gębska poinformowała,  że jeżeli  Radni  zdecydują,  że  jest
potrzeba przybycia  Pani Starosty na sesję, zostanie wystosowane zaproszenie.

Głos zabrała Radna Powiatowa Pani Teresa Suliga. Powiedziała, że ubolewa nad tym co się dzieje na
drogach powiatowych. O takie spotkanie z całym Zarządem Powiatu prosiła już Panią Starostę w
miesiącu lutym, jednak do tej pory nie otrzymała informacji o terminie spotkania. Poprosiła również o
wystosowanie przez Radę Gminy pisma do Starostwa z zaproszeniem na obrady sesji. Poinformowała ,
że złożyła ponownie wniosek o dokumentację drogi powiatowej przez Barnim, odbyło się głosowanie,
jednak Pani Starosta stwierdziła, że nie będzie inwestowała we wnioski, bo jest to strata pieniędzy i
zagłosowała  przeciwko.  Pani  Starosta  wiedziała,  w   opinii  Pani  Radnej  Powiatowej,  że  będzie
współpracować z  takimi  gminami,  gdzie będzie dofinansowanie 50% od Państwa,  25% Gmina i  25%
Starostwo. Oznajmiła również, że w najbliższym czasie nie będą robione drogi powiatowe na terenie
Gminy Warnice.

Brak kolejnych pytań.
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Przewodniczący Rady poinformował, że w punkcie 2. Stwierdzenie quorum popełnił błąd wskazując, że
w obradach sesji uczestniczy 15 Radnych, a jest 14. Nie zmienia to faktu, że Rada jest uprawniona do
podejmowania uchwał. 

Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu obrad.

Ad. 5. Przyjęcie wyciągu z protokołu X Sesji Rady Gminy Warnice z dnia 29 stycznia 2025 r.

Zgłosił  się Radny Pan Bogdan Skoczek i  poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji  nie
wypracowała opinii odnoście protokołu, gdyż komisja otrzymała protokół w dniu posiedzenia i nie
miała możliwości się z nim zapoznać i go przeanalizować. Ustalono, że protokół będzie przekazywany
przed  posiedzeniem  komisji,  aby  zapewnić  Radnym  możliwość  wniesienia  ewentualnych  zmian.
Dzisiaj,  po zapoznaniu się z  przedłożonym protokołem, Komisja nie ma zastrzeżeń i  opiniuje go
pozytywnie. 

Przewodniczący Rady poinformował, że głosowanie odbędzie się poprzez przyciśnięcie odpowiedniego
przycisku na tablecie oraz podniesienie ręki i poddał wyciąg z protokołu X Sesji Rady Gminy Warnice z
dnia 29 stycznia 2025 r.

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem wyciągu z protokołu głosowało 13 radnych, 1
głos wstrzymujący. 

Protokół został przyjęty, bez odczytywania.

Przewodniczący Rady zarządził 10-cio minutową przerwę (godz. 12.38).

Wznowienie obrad (godz. 12:50).

Ad. 6. (Projekt Nr 9/2025) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów Warnice,
Barnim, Wójcin, Nowy Przylep, Stary Przylep, Zaborsko, Cieszysław, Obryta.

Przewodniczący Rady oddał głos Zastępcy Wójta Pani Annie Hackiewicz-Gębskiej, która
poinformowała, że od kilku miesięcy prowadzone są rozmowy na temat inwestycji budowy farmy
wiatrowej na terenie gminy. Odbyły się spotkania z przedstawicielami firmy Sevivon oraz urbanistą.
Przeprowadzono analizę lokalizacji pod kątem kolizji z istniejącą i planowaną zabudową. Firma Sevivo
zaproponowała budowę 13 elektrowni wiatrowych o maksymalnej wysokości 300 metrów i średnicy
wirnika do 200 metrów. Odległości turbin od istniejącej zabudowy wynoszą od 800 do 1600 metrów.
Podkreśliła, że inwestycja mogłaby przynieść gminie dochody rzędu 2 milionów złotych rocznie z
tytułu podatków. Firma zadeklarowała, że nie zmieni planowanych odległości turbin, nawet jeśli
ustawa odległościowa zostanie zmieniona. Stanowisko Wójta i Zastępcy jest pozytywne – gmina
popiera projekt, pod warunkiem akceptacji Rady. Uchwała ma charakter intencyjny, a ostateczna
decyzja zostanie podjęta po uchwaleniu planu oraz przeprowadzeniu konsultacji społecznych.

Przewodniczący Rady udzielił głosu przedstawicielce firmy Sevivion. 

Przedstawicielka firmy podsumowała dotychczasowy przebieg procedury dotyczącej planowanej
inwestycji. Podziękowała radnym za poświęcony czas i za wcześniejsze spotkania, podczas których
przedstawiono szczegóły projektu. Podkreśliła, że po analizie zgłoszonych wniosków i konsultacji z
urbanistą oraz komórką planowania gminy udało się dopasować zakres planu w sposób bezkolizyjny,
uwzględniając potrzeby mieszkańców. Podkreśliła, że uchwała intencyjna jest wyrażeniem woli
kontynuowania procesu, a jej podjęcie umożliwi przeprowadzenie wymaganych konsultacji
społecznych w ciągu 30 dni. Przedstawicielka firmy zadeklarowała pełne wsparcie w realizacji
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procedur, powołując się na doświadczenia z innych gmin, zwłaszcza z województwa
zachodniopomorskiego.

Radny Pan Bogdan Skoczek wyraził pozytywną opinię na temat projektu, podkreślając doświadczenie
firmy, korzystne odległości planowanych turbin od zabudowań oraz przyszłe dochody dla gminy.
Podkreślił również, że wszelkie wątpliwości i sugestie mieszkańców będą omawiane na spotkaniach
konsultacyjnych.

Radny Pan Maciej Banicki zapytał o procedurę zakończenia eksploatacji farmy wiatrowej. 

Przedstawicielka firmy wyjaśniła, że okres użytkowania wynosi 30-35 lat, po czym infrastruktura jest
demontowana na koszt inwestora. Fundamenty są usuwane do głębokości umożliwiającej ponowne
wykorzystanie terenu, a większość materiałów nadaje się do recyklingu.

Zastępca Wójta Pani Anna Hackiewicz-Gębska zapytała o powiązanie projektu z innymi inwestycjami
w województwie. 

Przedstawicielka firmy poinformowała, że planowana inwestycja wpisuje się w szerszą strategię
obejmującą również farmy fotowoltaiczne i potencjalną produkcję wodoru z energii odnawialnej.

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii o projekcie uchwały
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla
fragmentów obrębów Warnice, Barnim, Wójcin, Nowy Przylep, Stary Przylep, Zaborsko, Cieszysław,
Obryta.

K. Socjalna - opinia pozytywna

K. Rewizyjna - opinia pozytywna

K. Skarg, wniosków i petycji - opinia pozytywna

K. Rozwoju i rolnictwa - opinia pozytywna

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za podjęciem powyższej uchwały głosowało 9 radnych, 3
głosy przeciw, 2 głosy wstrzymujące. 

Uchwała została podjęta. 

Ad. 7. (Projekt Nr 10/2025) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Warnice na
rok 2025.

Skarbnik Gminy Pani Katarzyna Walerowska szczegółowo opisała zmiany budżetu ujęte w projekcie
uchwały. 

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii o projekcie uchwały
w sprawie zmiany budżetu Gminy Warnice na rok 2025.

K. Socjalna - opinia pozytywna

K. Rewizyjna - opinia pozytywna

K. Skarg, wniosków i petycji - opinia pozytywna
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K. Rozwoju i rolnictwa - opinia pozytywna

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za podjęciem powyższej uchwały głosowało 14 radnych.

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 8. (Projekt Nr 11/2025) Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów drugiego
etapu rekrutacji, liczby punktów za każde z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych
do ich określenia w postępowaniu rekrutacyjnym do punktów przedszkolnych, oddziałów
przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz szkół podstawowych prowadzonych przez
Gminę Warnice.

Przewodniczący Rady oddał głos Zastępcy Wójta Pani Annie Hackiewicz-Gębskiej, która omówiła
zmiany dotyczące kryteriów drugiego etapu rekrutacji do placówek oświatowych. Podkreśliła, że
pierwszy etap rekrutacji jest określony odgórnie przepisami ustawy, natomiast drugi etap był
dotychczas regulowany uchwałą z 2014 roku, która wymagała aktualizacji i doprecyzowania.
Wyjaśniła, że zmiany obejmują m.in. precyzyjne określenie sytuacji kandydata i jego rodziców, a także
zasady dotyczące pracy rodziców oraz transportu dzieci. Wprowadzono również zasadę, że w
przypadku kandydatów z taką samą liczbą punktów do punktów i oddziałów przedszkolnych
pierwszeństwo ma dziecko najstarsze wiekowo.

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii o projekcie uchwały
w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu rekrutacji,liczby punktów za każde z tych kryteriów
oraz dokumentów niezbędnych do ich określenia w postępowaniu rekrutacyjnym do punktów
przedszkolnych, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz szkół podstawowych
prowadzonych przez Gminę Warnice.

K. Socjalna - opinia pozytywna

K. Rewizyjna - opinia pozytywna

K. Skarg, wniosków i petycji - opinia pozytywna

K. Rozwoju i rolnictwa - opinia pozytywna

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za podjęciem powyższej uchwały głosowało 14 radnych.

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 9. (Projekt Nr 12/2025) Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie zasad
udzielania stypendium Wójta Gminy Warnice dla uczniów za szczególnie wybitne
osiągnięcia w nauce.

Zastępca Wójta Pani Anna Hackiewicz-Gębska przedstawiła projekt uchwały dotyczącej zmian w
zasadach przyznawania stypendium dla uczniów osiągających szczególne wyniki w nauce. Podkreśliła,
że liczba nagradzanych uczniów systematycznie rośnie, co może wpływać na obniżenie prestiżu tej
nagrody. W związku z tym zaproponowano podwyższenie minimalnej średniej ocen uprawniającej do
otrzymania stypendium z 5,0 do 5,26 oraz ustalenie minimalnej oceny zachowania na poziomie
„dobrym”. Zastępca Wójta zaznaczyła, że zmiana ta ma na celu nie tylko podniesienie rangi
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wyróżnienia, ale także zapewnienie, aby kwoty przyznawane w ramach stypendium były bardziej
satysfakcjonujące dla uczniów. Zaznaczyła, że po wejściu uchwały w życie informacja o nowych
zasadach zostanie szeroko rozpowszechniona wśród uczniów, rodziców i nauczycieli za
pośrednictwem platformy Librus, mediów społecznościowych oraz innych dostępnych kanałów
komunikacji.  Zastępca Wójta wyraziła nadzieję, że zmiana ta przyczyni się do większej motywacji
uczniów oraz podniesienia prestiżu nagrody.

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii o projekcie uchwały
o zmianie uchwały w sprawie zasad udzielania stypendium Wójta Gminy Warnice dla uczniów za
szczególnie wybitne osiągnięcia w nauce.

K. Socjalna - opinia pozytywna

K. Rewizyjna - opinia pozytywna

K. Skarg, wniosków i petycji - opinia pozytywna

K. Rozwoju i rolnictwa - opinia pozytywna

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Do dyskusji zgłosił się Radny Pan Bogdan Skoczek, który podkreślił, że decyzja o kształcie i warunkach
tego stypendium powinna należeć do Wójta, co pozwoli na lepsze dostosowanie nagrody do jej
prestiżowego charakteru. Zaznaczył, że podwyższenie progu średniej ocen nie tylko wpłynie
pozytywnie na rangę stypendium, ale również na jego wysokość, co może dodatkowo motywować
uczniów do osiągania jeszcze lepszych wyników. Na zakończenie wyraził przekonanie, że zmiana ta
zwiększy wartość nagrody i sprawi, że stanie się ona jeszcze bardziej pożądanym wyróżnieniem wśród
uczniów.

Przewodniczący Rady wobec braku kolejnych zgłoszeń poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za podjęciem powyższej uchwały głosowało 14 radnych.

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad.10. Wolne wnioski, komunikaty i ogłoszenia.

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z Radnych chce w tym punkcie zabrać głos.

Zgłosił się do dyskusji Radny Pan Bogdan Skoczek, odnosząc się do podjętej przez Radę Gminy
uchwały dotyczącej podatku od nieruchomości. Podkreślił, że temat ten wywołał liczne dyskusje wśród
mieszkańców, a decyzja o podwyższeniu podatku w niektórych kategoriach gruntów została podjęta
nieświadomie. Przypomniał, że w listopadzie, podczas obrad nad podatkiem rolnym, równolegle
procedowana była także uchwała dotycząca podatku od nieruchomości. Wówczas podwyżki dla
większości kategorii były stosunkowo niewielkie, na poziomie kilku groszy, jednak w przypadku
gruntów oznaczonych jako “pozostałe” podatek wzrósł z 29 groszy do 45 groszy, co stanowiło niemal
60% podwyżki. Zaznaczył, że dopiero po analizie i rozmowach z mieszkańcami uświadomił sobie, iż w
tej kategorii mieszczą się również podwórka i tereny wokół budynków mieszkalnych, co znacząco
wpłynęło na wysokość należnych podatków. Radny przyznał, że podczas podejmowania uchwały radni
nie mieli dostępu do pełnych informacji, a projekt uchwały został im przedstawiony bez podanych
stawek. Wartości te zostały dostarczone później w formie tabeli porównawczej, jednak w natłoku
innych spraw nie zostały one szczegółowo przeanalizowane. W związku z tym zaproponował podjęcie
przez Radę stanowiska, w którym zadeklaruje się powrót do poprzedniej stawki podatkowej (29
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groszy) przy uchwalaniu budżetu na przyszły rok. Podkreślił, że byłoby to formą zadośćuczynienia
wobec mieszkańców i dowodem, że podwyżka była wynikiem nieświadomej decyzji. Zgłosił formalny
wniosek o wypracowanie stanowiska Rady Gminy w tej sprawie, który miałby zostać poddany pod
głosowanie po zakończeniu dyskusji. 

W trakcie obrad pojawiły się również wątpliwości co do możliwości prawnych przyjmowania takiego
stanowiska na tym etapie, w związku z czym Przewodniczący zarządził 5-cio minutową przerwę w celu
skonsultowania procedury i ewentualnego wprowadzenia punktu do porządku obrad (godz. 13:27)

Wychodzi Radny Pan Piotr Piwoni i Radny Pan Paweł Piwoni (godz. 13:27).

Wznowienie obrad (godz. 13:39).

Przewodniczący Rady po konsultacji prawnej stwierdził, że Rada nie może podjąć oficjalnego
stanowiska w tej sprawie w formie uchwały. Zasugerował, aby Radni mogli indywidualnie
zadeklarować swoje stanowisko w kontekście przyszłych głosowań nad obniżeniem stawki podatkowej
dot. pozostałych gruntów w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku
publicznego.

Przewodniczący Rady przeprowadził nieformalne głosowanie wśród radnych w sprawie złożenia
indywidualnych deklaracji:

• Za złożeniem deklaracji poparcia obniżki podatku – 10 Radnych:

Banicki Maciej

Brodowski Marek

Brząkała Małgorzata

Kusy Michał

Kwapisz Patryk

Lechnata Magdalena

Pragier Krzysztof

Skoczek Bogdan

Sroka Urszula

Staszewski Ryszard

• Przeciwko składaniu deklaracji – 

Pieńkowski Grzegorz

• Wstrzymujących się – 

Stępień Paulina

Następnie Zastępca Wójta Pani Anna Hackiewicz-Gębska zabrała głos i odniosła się do tematu
podwyżek podatków, podkreślając, że po otrzymaniu przez mieszkańców nakazów podatkowych
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dokonano analizy wpływu nowej stawki. Wskazała, że stawka 45 groszy za metr kwadratowy nadal
pozostaje jedną z najniższych w powiecie, a nowa stawka jest znacznie niższa niż maksymalna
dopuszczalna, która wynosi 77 groszy. Podobne lub wyższe stawki obowiązują w większości sąsiednich
gmin. Zaproponowała, aby na kolejną komisję podatkową zaprosić urzędników zajmujących się
podatkami, aby mogli szczegółowo wyjaśnić zapisy uchwały i rozwiać ewentualne wątpliwości
radnych.

Zastępca Wójta Pani Anna Hackiewicz-Gębska zaproponowała również zmianę procedury
przygotowywania informacji dotyczącej działalności Wójta między sesjami Rady Gminy. Obecnie
dokument ten jest tworzony 10 dni przed sesją, przez co w dniu posiedzenia wiele informacji może
być już nieaktualnych. Nowa propozycja zakłada przygotowywanie raportu na 3 dni przed sesją, aby
zawierał jak najbardziej aktualne dane. Wysyłanie dokumentu Radnym nastąpi drogą mailową oraz
zostaną powiadomieni poprzez wiadomość SMS. Natomiast wersja papierowa zostanie przekazana
Radnym i Sołtysom w dniu sesji.

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie w sprawie zmiany procedury przygotowywania
informacji dotyczącej działalności Wójta między sesjami Rady Gminy

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. Za propozycją zmiany głosowało 12 radnych.

Propozycja została podjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu Panu Ryszardowi Staszewskiemu, który zgłosił problem
złego stanu jednej z dróg gminnych w swoim okręgu wyborczym. Podkreślił, że droga stała się
praktycznie nieprzejezdna, a mimo wielokrotnych próśb o naprawę, działania nie zostały podjęte.

W odpowiedzi Zastępca Wójta Pani Anna Hackiewicz-Gębska wyjaśniła, że naprawa dróg gminnych
jest uzależniona od kilku czynników, w tym dostępności odpowiednich materiałów oraz warunków
atmosferycznych. Podkreśliła, że wcześniejsze opady deszczu oraz niskie temperatury uniemożliwiły
przeprowadzenie skutecznych prac naprawczych.

Radny Pan Ryszard Staszewski wskazał również na przypadek mieszkańca, który zgłosił problem drogi
w urzędzie i otrzymał sugestię, aby najpierw zobaczyć stan drogi w innej miejscowości. 

Zastępca Wójta Pani Anna Hackiewicz-Gębska  poprosiła o konkretne informacje dotyczące tego
incydentu, aby można było wyjaśnić sytuację i ewentualnie podjąć działania naprawcze w zakresie
obsługi mieszkańców przez urząd, jednak nie uzyskała konkretnej odpowiedzi. 

Ad. 11. Zamknięcie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Brodowski
zamknął posiedzenie XI Sesji Rady Gminy Warnice o godz. 13:52.

sporządził
Emilia Knap

przewodniczący
Marek Brodowski


